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Beste Karin,
 
Bedankt voor de uitnodiging om bij de essen aan de Marijkelaan te kijken.
De laan is zeer beeldbepalend en staat op het punt om ecologisch zeer waardevol te worden. De condi�e is niet
op�maal, in een aantal bomen zijn dode takken aangetroffen en de bladbeze�ng en scheutlengte kan veel
beter.
Toch zijn de bomen nog prima te behouden en zijn de huidige problemen met name te wijten aan een slechte
groeiplaats. De boom moet concurreren met het gras, er blij� nergens blad liggen en de rest van de groeiplaats
is dicht gestraat. Dit groeiplaatsprobleem kan met een renova�e van de straat perfect opgelost worden. Dat is
het juiste moment.
 
De veminderde condi�e en dood hout komt nagenoeg bij iedere boom voor, maar er is niet 1 boom bij waar dit
proces onomkeerbaar is. Om de bomen boven- en ondergronds meer ruimte te bieden kan er een dunning
worden uitgevoerd. Wanneer de bomen die moeten wijken dan gereduceerd worden in plaats van gekapt blij�
het meerstammig beeld van de rij behouden. Deze dunning is nog niet noodzakelijk, maar ik kan me voorstellen
dat wanneer er gewerkt wordt, dit meteen meegenomen kan worden.
 
De bomen hebben hun stabiliteit de afgelopen storm wederom bewezen. Er zijn kroondelen die mechanisch
zeer zwaar belast zijn, maar dit kan met snoei verholpen worden. De stam en stamvoet vertonen geen erns�ge
problemen. Wel is op een aantal plekken maaischade aangetroffen.
 
Tijdens het gesprek kwam naar voren dat er recent glasvezel is aangelegd in het tro�oir. Dit kan een punt van
zorg zijn betre� de wortelschade. Of het is een voorbereiding om wortelgroei rich�ng de woningen te stoppen.
In de sleuf van de glasvezel kan een wortelweringswand worden geplaatst, zodat wortelgroei belemmerd wordt.
 
De bomen zijn geplant met de aanleg van de wijk. Ze hebben een historische, ecologische en esthe�sche
waarde. Ook zorgen de bomen voor een beter lee�limaat in de straat en beschu�ng bij harde wind. De huidige
problemen en klachten zijn allen oplosbaar. Sterker nog, er komt een uitgelezen kans om de situa�e te
verbeteren met behoud van de bomen.
Hopelijk is de gemeente Hoeksche Waard bereid hierin met jullie mee te denken en wordt het bomenbeleid
weer net zo vooruitstrevend als het ooit was.
 
Ik wens jullie veel succes.
Een rapportage van mijn bevindingen, met voorbeelden van oplossingen in aanleg en beheer volgt.
 
 
Met vriendelijke groet,
 
Jeroen Snaaijer
 
 
 



 


